

Datum	3/11/2015
Tijdstip	18.00
Locatie	Campus Diepenbeek – E139
Aanwezig	Frank Bax, Ahsan chuhan, Pieter-Jan Dirkx, Dorien Eerdeken, Axel Faes, Siege Geerinck, Jorn Geutjens, Valéry Frederix, Michael Hayen, Marnick Hermans, Mathijs Kaminski, Jurn Krux, Roel Lambrechts, Hanne Loyens, Arne Nys, Tobias Proost
Verontschuldigd	Marlies Aerts (volmacht aan Tobias Proost), Gerry Benaets (volmacht aan Dorien Eerdeken), Ruben Degeling (volmacht aan Pieter-Jan Dirkx), Laurens Kempeneers (volmacht aan Dorien Eerdeken), Raymond Schoeman, Eva Taverna, Marion Wittenberg
Afwezig	Jakke Grondelaers, Glenda Molenberghs
Verslagnemer	Roel Lambrechts
Voorzitter	Frank Bax

1 Goedkeuringen en opvolging

1.1 Goedkeuring en opvolging verslag 22/10/2015

In punt 2.3 nummer 9 was er afgesproken om een StuRa-vestjes week te houden, daar is ook afgesproken om geen opdracht te laten uitvoeren door degenen die dan geen StuRa-vestje aanhebben.

Roel past het verslag aan.

Opvolging:

- Wat betreft de minimumfaciliteiten: er zijn nieuwe voorstellen in aanmaak, deze komen in februari in een nota van de OWR. Dan volgt opnieuw een evaluatiemoment voor StuRa.

- Er is nog geen foto genomen van de mappen op het rek in de bibliotheek. Dit is echter ook niet dringend aangezien de mappen nu al snel worden meegenomen.

- Er is niets meer gehoord omtrent de microfoons in de aula.

Dorien zal haar oor te luisteren leggen.

- Omtrent het delen van evenementen op Facebook is er nog niets gebeurd.

Michael doet dit nog via een mail naar de verengingsraad.

- De QR-code actie is nagevraagd bij de dienst MAT. Er is samengezeten met Jan Vanhove, maar uit het gesprek bleek dat ze niet laaiend enthousiast waren. Er werd voorgesteld om de QR-codes op te hangen op de (al

bestaande) prikboarden en op verplaatsbare bordjes, maar er werd ook meteen gemeld dat er regelmatig misbruikt wordt gemaakt van dergelijke verplaatsbare bordjes. Bijgevolg is dit niet echt haalbaar.

De AV stelt voor om de codes op de spiegels op wc's te plakken, hier hangen immers regelmatig afbeeldingen op of op de binnenkant van de WC-deuren.

Arne neemt deze voorstellen op met de dienst MAT

Donderdag is er werkgroep rond de QR-code actie waar er nog verder wordt nagedacht.

- Stura-actie 2000^e like: Er zijn bijna 2000 likes op de Facebookpagina. Er wordt door de AV voorgesteld om bij de 2222^{ste} like een prijs van maximaal 100 euro te verdelen over 3 à 4 mensen die geliked hebben. Een extra voorwaarde is dat de prijswinnaars studenten zijn.

- Het formulier van de cultuursubsidies is aangepast.

- De nota bewegwijzering is doorgestuurd en zit bij dienst communicatie.

Opmerking: er is momenteel een fout in de uurroosters rechten er staat een naam van een aula op campus Hasselt bij een aula op campus Diepenbeek.

- De prijs van een container voor het StuRa-café is nagevraagd. Dit zou 1500 euro per dag bedragen.

- Michael stuurt deze week naar de alternatieve verenigingen een mail met de vraag of ze meer ondersteuning nodig hebben.

- De WG Visie over campus Hasselt en Diepenbeek komt eraan. In Diepenbeek kan er overigens nog een groot aantal hectaren ingevuld worden en is er voor StuRa de mogelijkheid om extra cafés in de straten aan te bevelen. .

-De datum voor de inzamelingacties van vluchtelingen is verplaatst, nu kunnen en willen alle verenigingen zich engageren.

- De petitie met betrekking tot verlichting van het fietspad is gestart. De StuRa-leden zullen dit zoveel mogelijk delen om likes en handtekeningen te verzamelen. De UCLL en de PXL hebben het bericht al gedeeld, de UHasselt nog niet.

Hiervoor wordt een mail gestuurd.

- Axel stuurt de naam van de persoon die de lessenroosters kan personaliseren door naar Frank

- Arne heeft gezorgd voor de handtekeningen voor alle StuRa-leden.

- Er is nog geen faculteitsraad van BEW geweest.

Roel zorgt voor broodjes tijdens de evaluatievergaderingen van BEW.

- De faculteitscoördinatoren hebben al het mogelijke gedaan om de OMT's ingevuld te krijgen. Er worden nu mails gestuurd naar de voorzitter van de problematische OMT's, dit zijn de OMT's met maximaal 1 student.

De studenten die al aangedragen zijn, zijn goedgekeurd door de DOW en de vullingsgraad bedraagt 74% wat zeker niet slecht is.

- De opmerking rond de verdraagzaamheid bij examens voor studenten die het Nederlands niet als moedertaal hebben is doorgegeven op het bureau Onderwijs.

- De foto's van de StuRa-leden op de website moeten vernieuwd worden. Volgende AV zal er vroeger samengekomen worden om dit in orde te brengen.

Roel stuurt dit mee met de uitnodiging voor volgende AV.

- De ludieke foto's op de schermen zijn nog niet gemaakt, het systeem is wel aangepast waardoor het idee nu ook technisch mogelijk is. Op de WG communicatie van komende donderdag zal hier verder over gediscussieerd worden.

- Over de zondagavondbussen en taxi's is een mail gestuurd, dit zal ook nagevraagd worden bij de Lijn.

Dit wordt nagevraagd.

- Er is weinig te doen aan de Campushopper. Bushokjes aan de universiteit mogen wel vernieuwd worden en er mag ook verlichting bij.

Hier wordt voor gezorgd.

Het verslag wordt goedgekeurd.

2 *Studentenraad*

2.1 Invulling mandaten

2.1.1 Faculteitsraad GLW

Siege wordt unaniem verkozen.

2.1.2 Medewerker REC

Eva is niet aanwezig, de verkiezing wordt uitgesteld naar volgende AV.

2.2 Terugkoppeling VVS

Tijdens het Kick-off evenement worden de belangrijke punten van het komende jaar aangehaald. Dit zijn:

- De heroriënteringsproef deze zou tijdens het 5^e middelbaar worden gedaan.

De AV merkt op dat dit beter op het einde van het 4^e middelbaar gebeurt. Je kan immers je studiekeuze niet meer aanpassen tussen het 5^e en het 6^e middelbaar en je hebt op het einde van het 4^e middelbaar sowieso al de keuze te maken wat je in het 5^e en het 6^e middelbaar zal gaan doen;

- De verplichte, maar niet-bindende, toelatingsproef voor ingenieursopleidingen en leraar-opleiding. Deze geeft geen percentages maar geeft enkel het advies "Ja, je kan deze studie aan" of "Nee, je zal deze studie niet aankunnen";

- Participatie: VVS wil graag meer waardering voor hetgeen besturen doen, eventueel zelfs aan het bestuur van VVS de mogelijkheid geven om zich een jaar voltijds in te zetten en dus de studies even op pauze zetten. Eveneens willen ze het zelfde statuut voor studentenvertegenwoordigers over heel Vlaanderen.

De AV vraagt zich af of dit wel nut heeft;

- Het Jobstudentenstatuut: Er is sprake om de 50 dagen die studenten nu hebben om een studentenjob uit te voeren te veranderen in 240 uur per kwartaal;
- De Instellingsreview;
- De bekendmaking van de examenroosters. De beroepstermijn moet opgetrokken worden;
- Financiering hoger onderwijs.

Op de AV van VVS is de voorzitter unaniem verkozen.

2.3 International Council

Het International Council is voor de eerste keer samengekomen.

Er kwamen enkele opmerkingen:

- Het warme eten op campus Diepenbeek staat niet allemaal in het Engels aangeduid, de broodjes wel;
- PingPing kan ook met Maestro opgeladen worden, er zou een sticker moeten komen op de automaat, zodat buitenlandse studenten dit weten, want een buitenlandse bankkaart werkt niet.

Op de pagina van StuRa is er een stukje over de International Council: mogen/kunnen zij hier aanpassingen aan doen?

Frank geeft Arne machtigingen door zodat Arne dit kan beheren.

3 Onderwijs

3.1 Terugkoppeling BOWR 3/11

De nota Betwisting Examenresultaten is opgesteld. Dit is besproken op het BOWR van 3 november, maar er waren enkele tegenwerpingen. De Werkgroep Bekenmaking Examenresultaten is door het BOWR ook bevoegd gesteld om deze problematiek bij uitbreiding te behandelen. Dit zal dus nog terugkomen. De leden van het bureau konden zich er wel allemaal in vinden dat de verlenging van de beroepstermijn (naar bijvoorbeeld 10 werkdagen) een goede invloed kon hebben op de problematiek. De vice-rector Onderwijs zal dit dan ook meenemen naar de VLIR, zoals we vroegen in onze nota.

Het Bureau heeft ook hoofdstuk 1 "Visie & Beleid" van de Kritische Zelfreflectie behandeld. Uit tijdsgebrek is dit echter niet diepgaand gedaan. Ondanks dat zijn een groot aantal zaken van onze nota naar voren gebracht op de bespreking, dit werd in het algemeen warm onthaald. Op de aankomende vergadering van de Stuurgroep Instellingsreview is er nogmaals de mogelijkheid om onze mening omtrent hoofdstuk 1 te verdedigen. Na deze vergadering gaat het redactieteam aan de slag met de verzamelde opmerkingen op aanwijzen van de Stuurgroep om hoofdstuk 1 aan te passen. We zien een aangepaste versie binnenkort dan ook weer terugkomen.

3.2 Terugkoppeling Werkgroep OW 27/10

Hoofdstuk 1 van de Kritische Zelfreflectie werd overlopen. Er was een discussie rond externe communicatie en er werden veel ideeën geopperd. Dit kan nagelezen worden in het verslag en de opgestelde nota rondom dit

thema. Ook andere zaken werden behandeld, zoals een evaluatie van de onderwijsenquêtes (zie punt 3.3) en hoe de instelling moet communiceren over de kwaliteit van haar opleidingen (zie vorige AV).

3.3 Evaluatie Onderwijsenquêtes

Op vraag van de Dienst Onderwijs heeft de Werkgroep Onderwijs de huidige onderwijsenquêtes (bevraging van opleidingsonderdeel, opleiding en doceergedrag) geëvalueerd. Uit deze discussie is een conceptnota voortgekomen, de AV wordt uitgenodigd dit concept door te nemen en haar mening en opmerkingen te formuleren.

De open opmerking zou afgeschaft worden, de AV is echter van mening dat dit net zeer nuttig is voor de studenten en dat deze er zeker bij moet blijven.

De nota wordt goedgekeurd.

Een kleine opmerking: OMT's hebben de mogelijkheid om 5 specifieke vragen in de enquêtes te steken.

Er zal gevraagd worden om hier meer op in te zetten.

4 Student

4.1 Raad voor Studentenvoorzieningen: terugkoppeling

Alvorens de terugkoppeling te bespreken wordt er aangehaald dat het jammer is dat de opkomst zo laag was. Het is de bedoeling dat als je ergens voor inzet dat je er dan ook naartoe gaat.

Er zijn zowel op campus Hasselt als op campus Diepenbeek nieuwe automaten geleverd. Deze zijn nog niet in gebruik omdat er nog geen betaalmogelijkheden zijn.

In het kader van de relatie met de buurtbewoners zal er een campusbezoek plaatsvinden bij de KUL en Thomas Moore. De bedoeling is dat de campuspolitie en de Dienst Studentenvoorzieningen ideeën gaan op doen ter aanpak van het vandalisme. Ook StuRa kan hierbij meegaan.

Dorien mailt rond voor geïnteresseerden en de datum.

De petitie voor het fietspad is gestart en daarmee gaan we naar het AWV.

Er komt ook een Fietscampagne waarbij de fietsen kunnen worden nagekeken en eventueel gegraveerd.

Hermes is opnieuw goedgekeurd als vereniging, de subsidie voor dit semester is wel afgenomen. Hermes krijgt ook minder korting op de kadertent. Begin december moeten ze kunnen aantonen dat ze terug een voorbeeldfunctie aankunnen en op de goede weg zijn.

Rekinea, Elsa en Joss zijn goedgekeurd.

De begroting is goedgekeurd. 25% van het inschrijvingsgeld gaat naar studenten. Dit is echter een percentage op het oud inschrijvingsgeld, of dit gaat stijgen naar aanleiding van het nieuwe inschrijvingsgeld is niet geweten.

Er komt een vraag uit de AV of de lunchpauzes beter gespreid kunnen worden. Dit gebeurt echter al en kan moeilijk beter omdat er niet genoeg lokalen zijn. Er zullen ook camera's komen om na te gaan hoe de studenten stromen en het gebruik van de ruimte te evalueren.

Ping Ping kan vanaf nu ook met een maestro kaart opgeladen worden. Indien de Ping Ping automaten is het de bedoeling om naar het CID te gaan.

Er is in de media vanalles over het masterplan campus Diepenbeek verschenen, hier is echter nog niets concreet over.

De spreiding van de Campushopper is niet ideaal.

Dorien zal hierover mailen.

4.2 Verenigingsraad: terugkoppeling

De nota rond het alcoholbeleid is besproken. De verenigingen zijn er zeer tegen en zullen nog met opmerkingen komen.

Wat betreft de buurt is men aan het terugkomen van de studentenpatrouilles. Andere initiatieven zijn er in mindere mate.

De actie met betrekking tot de asielzoekers is goed onthaald door de verenigingen. Er komt een doodle om af te spreken welke vereniging, inclusief StuRa, er welke dag aan het standje zal staan om warme choco, speculaas en wafels te verkopen.

Michael regelt dit en haalt het geld op.

Een nieuwe, alternatieve, vereniging wilt erkend worden. Deze zou HDS, Hasselt Debating Society, gaan heten. Er is echter nog niets echt concreet en hier zal later meer informatie over komen.

4.3 Eetcommissie: terugkoppeling

De universiteit mengt zich liever niet in een debat en zal daarom geen Halal of Koosjer voedsel aanbieden of aanduiden.

Op campus Hasselt kan de Nespresso automaat nu ook met PingPing betaald worden.

Het project rond de avondmaaltijden gaat voorlopig blijven doorgaan. Er komt nog een evaluatie die dan moet uitmaken of het een goed idee is om dit te blijven doen.

De sensibiliseringsactie voor het opruimen van de tafels werd niet goed onthaald door de studenten en dit werd ook gemeld.

In de komende weken zullen er insectenburgers aangeboden worden.

Het idee is opgeworpen om duurzame broodbakjes te gebruiken in plaats van de plasticen die nu veel afval met zich meebrengen. Hierover later meer.

De opmerking dat het fruit te duur is, werd er enkel gezegd dat dit nu eenmaal de prijs van het fruit is en dat goedkoper niet mogelijk is.

In het kader van het promoten van de gezondheid werd gevraagd om water op ooghoogte in de frigo's te plaatsen. Dit is echter praktisch gezien niet mogelijk aangezien het water te zwaar is of de frigo's niet sterk genoeg.

Er komt een nieuw bord met de prijzen, dat dat er nu hangt is gedateerd.

De AV vindt dit echter niet zo een goed idee omdat dit bord elk jaar zou aangepast moeten worden en dit nu niet gebeurt en ook erg duur zal worden. Het is daarom misschien beter om een folder te verdelen met de juiste informatie.

De, niet officiële, site met informatie over het restaurant wordt vernieuwd.

Er wordt vanuit de AV gevraagd of het misschien een idee is om in de E-blok bij Architectuur opnieuw broodjes aan te bieden. Idealiter zou dit ook in de A-en B-blok geadverteerd worden zodat mensen ook daar gaan eten waardoor de rij aan het restaurant wat korter kan worden.

5 Varia

5.1 Mededelingen

- Er wordt voorgesteld om volgende AV pizza en/of kebab te voorzien. De AV gaat akkoord.

Roel zal hiervoor zorgen.

- 30 november zal het rectoraatsdiner plaatsvinden, we spreken om 17.15u af en het zal tot ongeveer 21u duren. De te bespreken puntjes zullen volgende AV behandeld worden.

Iedereen houdt zijn agenda vrij op deze datum.

- De WG Studentenparticipatie zal op 11 november bij Frank op kot plaatsvinden.

- 23 november om 18u30 is er de ontmoetingsavond met AUHL en de stuvers van PXL.

- Koen Santermans vroeg of we het StuRa-magazine eind dit academiejaar nog eens willen doen. De AV gaat akkoord.

De volgende personen willen zich hier graag voor engageren: Pieter-Jan, Arne, Tobias, Axel, Matthijs, Valéry, Dorien, Jurn, Frank en Roel.

- De Doodle voor de kaartjesverkoop van de filmavond is rondgestuurd, gelieve deze in te vullen.

- Het fietsenrek op campus Diepenbeek zal worden uitgebreid naar achteren toe, dus meer naar het voetbalveld. Het is nog niet zeker of deze uitbreiding overdekt zal zijn.

5.2 Rondvraag

- Kan het menu van het restaurant ergens online geplaatst worden? Dit staat al online via volgende link: m.uhasselt.be. De universiteit wil hier verbeteringen aan aanbrengen en dus is er gevraagd om de site momenteel nog niet naar de studenten toe te verspreiden.

- Is er nog iets gehoord over de EHBO-trainingen voor studenten?

Jurn gaat dit navragen.

- Zijn de resultaten van de rampoefening al bekend?

Dit wordt nagevraagd.

- Is er een zicht op het aantal niet-nederlandstalige studenten aan de UHasselt? Hiervoor moet Liesbeth Oeyen van het international office aangesproken worden.

- Er wordt gevraagd om de nieuwe versie van de aanvraag voor cultuursubsidies te delen op Facebook.

- De prijs van het bruiswater in automaten is soms duurder dan frisdrank, dit zou eigenlijk niet mogen.

Dorien vraagt dit na.